



ART EXPERIENCE GALLERY
藝術創庫畫廊



About Michael Chan, MC (Chan Kai Chun)

M.C. (Michael Chan) is a local born Hong Kong artist. He began his career as a professional photographer and photographic artist in 2005. Now, M.C. is a photography lecturer in Hong Kong Design Institute and photography instructor in The Open University of Hong Kong. M.C. is studying Master of Arts in Fine Arts in The Chinese University of Hong Kong and received a Bachelor of Arts (Fine Art) in Photography from RMIT University, Australia, co-presented by Hong Kong Art School. In 2011, he had a solo exhibition "Life and Living" at the Pingyao International Photography Festival in China.

M.C.'s series 'Elite' was selected as the finalist of the WYNG Masters Award 2012. In 2013, M.C. is one of the finalists of the Hasselblad Masters 2014, Three Shadows Photography Award 2013 and 2013 Art Nova. His works were collected by collector and museum in Hong Kong. In 2014, M.C. received a scholarship from Hong Kong Arts Development Council, and will further his study at the University of the Arts London, studying Master of Communication, Media and Critical Practice.

"The things I want to express are so beautiful and pure." -- Maurits Cornelis Escher.

Based on this belief, M.C. started in photography, his works are a reflection of his opinions and feelings towards this society.

- 1980 Born in Hong Kong
- 2014 Photography Lecturer, Hong Kong Design Institute
Photography Instructor, The Open University of Hong Kong
Photography Instructor, Lumervisum

Solo Exhibition

- 2015 "T Here", Art Experience Gallery, *Hong Kong, China*
- 2014 "Full and Emptiness", Art Experience Gallery, *Hong Kong, China*
- 2011 "Life and Living", China Pingyao International Photography Festival, *Pingyao, China*

Group Exhibition

- 2014 "When Disney meets Contemporary Art", How Art Museum, *Wenzhou, China*
- 2013 "Dozens of Photography Works", Lumervisum, *Hong Kong, China*
"Dozens of Photography Works", 100ft. Park's Special@HK International Photo Festival Flare 2013",
Hong Kong Design Institute, Hong Kong, China

"2013 Art Nova 100" Project, Beijing / Shanghai / Shenzhen / Hong Kong

"Alpha to Infinity, BA (Fine Art) Graduation Exhibition 2013", Pao Galleries, *Hong Kong, China*

"Three Shadows Photography Award", Three Shadows Photography Art Centre, *Beijing, China*

"Poverty, WYNG Masters Award", ArtisTree, *Hong Kong, China*

Scholarships

2015 Hong Kong Arts Development Council - University of the Arts London Scholarships 2015

Awards

2014 "Hasselblad Masters Award" - Finalist

2013 "Three Shadows Photography Award" – Finalist

2012 "WYNG Master Award" - Finalist

Collector

Hong Kong Heritage Museum

關於陳啟駿(M.C)

陳啟駿 (M.C) 是香港土生土長的攝影師。他畢業於香港藝術學院與墨爾本皇家理工大學合辦的藝術文學士(主修攝影)課程，就讀香港中文大學藝術碩士課程。於 2014 年，M.C.獲香港藝術發展局頒發獎學金，並於英國倫敦藝術大學攻讀碩士。自 2005 起，從事專業攝影工作至今，現為香港公開大學及香港知專設計學院攝影課程導師。

2011年，在山西平遙國際攝影展，舉辦個人影展—《生命生活》。於2012年，作品《尖子》入選 WYNG 大師攝影獎。於2013年，M.C.成為2014 哈蘇年度攝影師大賽、三影堂攝影獎及2013年青年藝術100入圍者，作品被私人及博物館收藏。

「我想表達的東西是如此的美麗與純粹」— 莫里茨·科內利斯·埃舍爾

基於這理念，M.C.開始了創作，以作品反映個人對社會的反思，也希望用照片展現香港的獨有文化。

- 1980 生於香港
- 2014 攝影課程講師 - 香港知專設計學院
攝影課程導師 - 香港公開大學
攝影課程導師 - 光影作坊

個展

- 2014 「T Here」，藝術創庫畫廊，香港，中國
「滿·空」，藝術創庫畫廊，香港，中國
- 2011 「中國平遙國際攝影展 - 生命生活」，平遙，中國

聯展

- 2014 「迪士尼對話當代藝術」，吳美術館，溫州，中國
- 2013 「攝影作品數十」，光影作坊，香港，中國
「攝影作品數十」-百呎公園特別計劃@香港國際攝影節文化藝墟 2013，香港知專設計學院，香港，中國
「青年藝術 100」，項目全國巡展 - 北京 / 上海 / 深圳 / 香港
2013年「甲乙丙丁」藝術文學士畢業展，包氏畫廊，香港，中國
「三影堂攝影獎」，三影堂攝影藝術中心，北京，中國
「WYNG 大師攝影獎」，ArtisTree，香港，中國

獎學金

2015 香港藝術發展局 — 倫敦藝術大學獎學金 2015

獎項

2014 「哈蘇年度攝影師大賽」- 決賽入圍者

2013 「三影堂攝影獎」- 決賽入圍者

2012 「WYNG 大師攝影獎」- 決賽入圍者

主要收藏

2004 香港文化博物館